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Korsør Slægtshistoriske Forening af 1987 

 
Generalforsamling 11. marts 2025 – kl. 1900 på Korsør Bibliotek 

 
 

Der var 14 fremmødte medlemmer og 1 prøvemedlem, uden tale og stemme ret. 
 
Formanden bød velkommen, og forslog Poul Dahl som dirigengt. Poul blev valgt. 
 
Han konstaterede at generalforsamling var lovligt varslet. 
 
Palle Grath blev foreslået som referant, Palle blev valgt. 
 
Formanden aflagde herefter bestyrelsens beretning: 
 
Dagsordenens punkt b. 
 

Bestyrelsens Beretning for 2024 
 
Vi har i 2024 afholdt 14 møder, heraf 1 generalforsamling og 2 halvårsafslutninger med 
spisning. Vi har i årets løb arbejdet med mange emner, herunder lægdsruller, brug af 
danske slægtsforskeres hjemmeside, foredrag om Korsørs gamle slægter, LEGACY, Sall 
data og foredrag af Per Hundevad Andersen. 
 
Der blev på foreningens generalforsamling 2024 valgt 5 medlemmer til bestyrelsen og 1 
suppleant. Efterfølgende konstituerede bestyrelsen sig med Jørgen Fink som formand. I 
september byttede Birgit Sørensen og Anitta Schou poster som hhv. bestyrelsesmedlem og 
suppleant. Efterfølgende konstituerede den nye bestyrelse sig med Jørgen Fink som 
formand og Birgit Sørensen som kasserer. 
 
Status for medlemmer ved årets afslutning er at foreningen har 14 medlemmer. 2 
medlemmer har meldt sig ud. Der er tilgået et nyt medlem.  
 
Foreningen nærmer sig sin smertegrænse m.h.t. bestyrelsens andel af medlemstallet. 
Dette emne blev behandlet på sidste års generalforsamling. Der var enighed om at vi har 
gode møder, vi fortsætter, men hvis foreningen skal overleve på sigt, er der behov for 
tilgang. Vi havde succes med at invitere ikke-medlemmer i f. m. Per Hundevad Andersens 
foredrag, og vil forsøge lignende tiltag i fremtiden. 
 
Ove Olsen har udarbejdet en flyer om foreningen, der senere har resulteret i flere nye 
medlemmer. 
 
Palle gjorde opmærksom på, at det kun var Birgit der på bestyrelsesmødet i september 
der blev valgt til kasserer, samt at Jørgen skulle gøre regnskabet for 2024 færdigt, således 
at Birgit overtog pr. 01-01-2025. Kassebeholdningen skulle indsættes i banken. 
 
Beretningen blev herefter enstemmingt godkendt. 
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Dagsordenens 
Punkt c. Kasseren aflægger det revidere regnskab til godkendelse. 
 
Pia Nielsen oponerede mod regnskabet, idet det ikke er underskrevet af kasseren. 
 
Palle gjorde opmærksom på, at udgiften til kager på kr. 125,00 først er betal i 2025, 
hvorfor posten også skulle fremgå i status under passiver som en gældspost. 
 
Der var herefter en livlig debat om, at det var noget rod of formentlig ulovligt at 
formanden også havde haft posten som kasserer. 
 
Formanden oplyste, at der efter sidste generalforsamling, ikke var nogen af de øvrige 
bestyrelsesmedlemmer, der ville påtage sig hvervet som kasserer. 
Palle Grath bekræftede dette og at bestyrelsen havde accepteret dette, indtil 
bestyrelsesmødet i september, hvor Annitta udtrådte og Birgit Sørensen  byttede plads 
med Birgit som bestyrelsesmedlem og kasserer og Annitta som suppleant. 
 
Drigenten forespurgte om generalforsamling kunne godkende at vi behandlede det 
fremlagte regnskab. 
 
Alle tilsluttede sig dette, hvorefter regnskabet blev gennemgået og enstemmigt godkendt. 
 
Det blev henstllet til den ny kasser, at man i fremtiden oplyste antal af enkelt medlemmer 
(til kr. 200,00) og ægtepar (til kr. 300,00). så man kan se hvordan kontingent indtægten 
er fremkommet. 
 
Dagsordenens 
Punkt d. Indkomne forslag. 
 
Bestyrelsen har udarbejdet forslag til ændring af sidste afsnit i § 4. 
 

Korsør Slægtshistorisk Forening 

Bestyrelsen stiller forslag til ændring af vedtægternes § 4 om antal af 
bestyrelsesmedlemmer. 
Da der tidligere har været problemer med at få valgt de nødvendige 5 medlemmer, som er 
foreskrevet i de gældende vedtægter. 
Hidtidig formulering: 
Generalforsamlingen vælger en bestyrelse på 5 medlemmer. 
§1, 2 og 3 uændret 
Ændring Af sidste afsnit af § 4 
Generalforsamlingen vælger en bestyrelse på 3 til 5 medlemmer. 
En vedtagelse kræver også ændring af valgperiode m.v.  
Valgperiode ændres til:  
Valgene gælder for 2 år (med 5 medlemmer) med henholdsvis 2 og 3 medlemmer hvert år. 
Valgene gælder for 2 år (med 4 medlemmer) med henholdsvis 2 og 2 medlemmer hvert år. 
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Valgene gælder for 2 år (med 3 medlemmer) med henholdsvis 1 og 2 medlemmer hvert år. 
Uforandret: §§ 4, 4a, 4b, 4c, 4d, 4e, 4f, 4g, 4h 
Formanden afgår i lige årstal, kassereren afgår i ulige årstal. 
Supplean, revisor og revisor suppleant vælges hvert år. 
Bestyrelsen fastsætter selv sin forretningsorden. 
Bestyrelsen har ret til, at nedsætte udvalg, til løsning af specielle opgaver. 
§ 5,6 og 7 uændret 
Vedtaget på den ordinære generalforsamling den 11. marts 2025 
 
Jørgen Fink   Poul Dahl 
formand   dirigent 
 
 
Forslaget blev drøfter specielt formuleringen om valgperioder, som dirigenten mente var 3 
forslag. Efter drøftelse besluttede generalforsamlingen at det var nogle muligheder alt efter 
hvor mange der blev valgt til bestyrelsen. 
 
Generalforsamlingen vedtog herefter enstemmigt forslaget til ændring af vedtægterne.   

 
Punkt e. Fastsættelse af kontingent for 2026. 
 
Bestyrelse, foreslår enkeltmedlem kr. 200,00 og ægtepar kr. 300,00. 
 
Forslaget enstemmigt vedtaget. 
 
Punkt f. Valg til bestyrelsen og 1 suppleant. 
 
På valg er: Til bestyrelsen: 
 
Jørgen Fink 
Hans Larsen 
Birgit Sørensen 
 
Som: 
Suppleant Annitta Schou 
 
Alle villige til genvalg. 
 
Pia Nielsen gjorde opmærksom på, at Jørgen Fink som formand først er på valg i 2026,  
Der var ikke andre der ønsked at blive valgt, herefter blev: 
 
Hans Larsen og  
Birgit Sørensen valgt for 2 år, og  
 
Annitta Schou som suppleant for 1 år. 
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